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Møte: Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite  
Møtested: Plenumssal 4. etg. Ryensvingen 1  

Møtetid: tirsdag 14. juni 2011 kl. 18.30     
Sekretariat: Eigil Lunden 23 43 85 71  
 
 
Møteleder: Gunnar Pedersen (H) 
Tilstede: Gunnar Pedersen (H), Per Nygaard (SV), Bjørn Vesten 

(uavhengig), Britt Inglingstad (V), Ragnar Ellingsen (Ap), 
Kristin Sandaker (Ap) 

  
Forfall: Veslemøy Kjendsli (Ap) 
  
I tillegg møtte følgende 
varamedlemmer: 

 

  
Fra administrasjonen 
møtte: 

Kari Bjørneboe, Eigil Lunden 

  
Møtesekretær: Eigil Lunden 
 
Opprop 
Åpen halvtime 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 28 /11  Godkjenning av møteinnkalling og sakskart........................................................... 0 
Sak 29 /11  Godkjenning av protokoll fra møtet 18.05.2011..................................................... 0 
Sak 30 /11  Utviklingen i antall barnehageplasser, rapportering per mai 2011 ......................... 0 
Sak 31 /11  Skolebehovsplan 2012-2022 - invitasjon til høring ................................................ 0 
Sak 32 /11  Delegasjon av myndighet for behandling av uttalelser til søknad om 
skjenkebevillinger ved ferieavvikling sommeren 2011. ............................................................ 2 
Sak 33 /11  Kunngjøring av planforslag til offentlig ettersyn - Tor Jonssons veg 9.................. 2 
Sak 34 /11  Søknad om ny salgsbevilling - Shayana dagligvare, Haakon Tveters vei 27 ......... 3 
Sak 35 /11  Søknad om serverings- og skjenkebevilling grunnet eierskifte av Pizzaplaneten 
Restaurant, Plogveien 6.............................................................................................................. 3 
Sak 36 /11  Søknad om ny salgsbevilling - Kiwi 490 Ryen, Ryensvingen 3............................. 3 
Sak 37 /11  Hundelufting i nedlagt barnepark, Plogveien 99..................................................... 3 
 Eventuelt 
 



Sak 28 /11  Godkjenning av møteinnkalling og sakskart 
 
Møteinnkalling og sakskart godkjent. I møtet ble sak nr. 31/11 Skolebehovsplan – 
rullering behandlet som første sak. 
 
I tillegg satt BMK følgende sak på kartet: Sak 37/11 Hundelufting i nedlagt barnepark, 
Plogveien 99  
 
 

 Sak 29 /11  Godkjenning av protokoll fra møtet 18.05.2011 
 
Protokoll fra møtet 18.05.2011 godkjent 
 
 
 

 Sak 30 /11  Utviklingen i antall barnehageplasser, rapportering per 
mai 2011 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Saken Utviklingen i antall barnehageplasser, rapportering per mai 2011, tas til orientering. 
 
Votering: Enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak: 
Saken Utviklingen i antall barnehageplasser, rapportering per mai 2011, tas til orientering. 
 

 Sak 31 /11  Skolebehovsplan 2012-2022 - invitasjon til høring 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsdirektørens vurderinger til høringen tilsluttes. 
 
Votering: Enstemmig 
 
 
Forslag fra Britt Inglingstad (V): 
 
Østensjø Bydel har registrert at det for område 16 Bøler - Skullerud ikke er planlagt noen 
utvidelser til tross for at skolebehovsplanen påpeker at det vil være behov for en ny parallell, 
tilsv. 210 elever på barnetrinnet basert på en beskjeden vekst i området. 
Bydelen uttrykker stor bekymring rundt denne prognosen, og det faktum at planen legger opp 
til at område 14 Østensjø - Oppsal - Trasop og område 15 Manglerud - Abildsø skal avlaste 
område 16. 
Det påpekes at bydelen ser ut til å være på vei inn i et generasjonsskifte med økende press på 
barnehageplasser, og at det foreligger utbyggingsplaner flere steder i bydelen,  
og spesielt i Skullerudområdet, som vil medføre ytterligere tilflytting av barn i skolepliktig 
alder. 
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Bydel Østensjø henstiller derfor til at muligheten for en kapasitetsøkning innenfor område 16 
Bøler - Skullerud utredes nærmere innenfor planperioden. 
 
For område 14 Østensjø - Oppsal - Trasop bes det om at ny samlingssal på Østensjø Skole 
utredes i forbindelse med ferdigstillelsen av nytt gymbygg.  
Det påpekes at i skolens gamle gymsal befinner seg det berømte veggmaleriet "Seierherren 
vender tilbake" av Bjarne Ness. 
Veggmaleriet inngår som en verdifull del av Oslo kommunes kunstsamling, og veggmaleriet 
er gjenstand for besøk fra kunstinteresserte. 
Den gamle gymsalen med veggmaleriet vil derfor være godt egnet som ny samlingssal 
samtidig som veggmaleriet kan komme bedre til sin rett. 
 
Votering: Enstemmig 
 
Forslag fra Kristin Sandaker (Ap): 
Bydel Østensjø er skeptisk til at elever fra Sørenga og Lodalen skal fraktes fra Gamle Oslo 
(område 1- Sentrum sør) til Bydel Østensjø (område 15 Mangelrud Abildsø), siden dette 
nødvendigvis må skje ved biltransport/busstransport og vil bli både langvarig og omfattende, 
jf. planene for bygging av skoler på Sørenga og Lodalen.  
 
Votering: Enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens vurderinger til høringen tilsluttes med følgende tillegg: 
 
Østensjø Bydel har registrert at det for område 16 Bøler - Skullerud ikke er planlagt noen 
utvidelser til tross for at skolebehovsplanen påpeker at det vil være behov for en ny parallell, 
tilsv. 210 elever på barnetrinnet basert på en beskjeden vekst i området. 
Bydelen uttrykker stor bekymring rundt denne prognosen, og det faktum at planen legger opp 
til at område 14 Østensjø - Oppsal - Trasop og område 15 Manglerud - Abildsø skal avlaste 
område 16. 
Det påpekes at bydelen ser ut til å være på vei inn i et generasjonsskifte med økende press på 
barnehageplasser, og at det foreligger utbyggingsplaner flere steder i bydelen,  
og spesielt i Skullerudområdet, som vil medføre ytterligere tilflytting av barn i skolepliktig 
alder. 
Bydel Østensjø henstiller derfor til at muligheten for en kapasitetsøkning innenfor område 16 
Bøler - Skullerud utredes nærmere innenfor planperioden. 
 
For område 14 Østensjø - Oppsal - Trasop bes det om at ny samlingssal på Østensjø Skole 
utredes i forbindelse med ferdigstillelsen av nytt gymbygg.  
Det påpekes at i skolens gamle gymsal befinner seg det berømte veggmaleriet "Seierherren 
vender tilbake" av Bjarne Ness. 
Veggmaleriet inngår som en verdifull del av Oslo kommunes kunstsamling, og veggmaleriet 
er gjenstand for besøk fra kunstinteresserte. 
 
Bydel Østensjø er skeptisk til at elever fra Sørenga og Lodalen skal fraktes fra Gamle Oslo 
(område 1- Sentrum sør) til Bydel Østensjø (område 15 Mangelrud Abildsø), siden dette 
nødvendigvis må skje ved biltransport/busstransport og vil bli både langvarig og omfattende, 
jf. planene for bygging av skoler på Sørenga og Lodalen.  
 
 
 



 Sak 32 /11  Delegasjon av myndighet for behandling av uttalelser til 
søknad om skjenkebevillinger ved ferieavvikling sommeren 2011. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 

1. Bydelsutvalget gir bydelsdirektøren fullmakt til å avgi uttalelser til søknader om 
skjenkebevillinger som skal behandles i den perioden bydelsutvalget avvikler ferie 
sommeren 2011. 

2. Bydelsdirektøren legger fram sak om eventuelle høringsuttalelser behandlet etter 
sommerfullmakt på bydelsutvalgsmøtet 19.09.2011. 

 
Votering: Enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak: 

1. Bydelsutvalget gir bydelsdirektøren fullmakt til å avgi uttalelser til søknader om 
skjenkebevillinger som skal behandles i den perioden bydelsutvalget avvikler ferie 
sommeren 2011. 

2. Bydelsdirektøren legger fram sak om eventuelle høringsuttalelser behandlet etter 
sommerfullmakt på bydelsutvalgsmøtet 19.09.2011. 

 

 Sak 33 /11  Kunngjøring av planforslag til offentlig ettersyn - Tor 
Jonssons veg 9 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydel Østensjø slutter seg til Plan- og bygningsetaten sin vurdering om at det ikke lenger er 
nok tungtveiende grunner til å båndlegge hele eiendommen til bevaring. Vernehensynene er 
ikke like sterke som dersom den opprinnelige bebyggelsen fortsatt hadde stått og dersom det 
hadde vært en husmannsplass. Bydel Østensjø anbefaler ikke planforslaget.  
 
Votering: Enstemmig 
 
 
Forslag fra Bjørn Vesten (uavhengig): 
BU bemerker at Byantikvaren virker å ha gjort dårlig forarbeid i saken, og stiller seg kritisk til 
at Byantikvaren opprettholder sitt verneforsalg med nye argumenter som ligger utenfor 
formålet av deres opprinnelige verneplan (om vern v husmannsplasser blant Akergårdene). 
 
Votering: 
For:Bjørn Vesten (uavhengig) 
Mot: Gunnar Pedersen (H), Per Nygaard (SV), Britt Inglingstad (V), Ragnar Ellingsen (Ap), 
Kristin Sandaker (Ap) 
 
Forslaget falt med 1 mot 5 stemmer. 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak: 
Bydel Østensjø slutter seg til Plan- og bygningsetaten sin vurdering om at det ikke lenger er 
nok tungtveiende grunner til å båndlegge hele eiendommen til bevaring. Vernehensynene er 
ikke like sterke som dersom den opprinnelige bebyggelsen fortsatt hadde stått og dersom det 
hadde vært en husmannsplass. Bydel Østensjø anbefaler ikke planforslaget.  
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 Sak 34 /11  Søknad om ny salgsbevilling - Shayana dagligvare, 
Haakon Tveters vei 27 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Søknad om ny salgsbevilling fra Vijayarajah Vijayaratnam ved Shayana dagligvare, Haakon 
Tveters vei 27, anbefales. 
 
Votering: enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak: 
Søknad om ny salgsbevilling fra Vijayarajah Vijayaratnam ved Shayana dagligvare, Haakon 
Tveters vei 27, anbefales 
 

 Sak 35 /11  Søknad om serverings- og skjenkebevilling grunnet 
eierskifte av Pizzaplaneten Restaurant, Plogveien 6 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Pizza Planeten AS grunnet eierskifte ved 
Pizzaplaneten Restaurant, Plogveien 6, anbefales. 
 
Votering: enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Pizza Planeten AS grunnet eierskifte ved 
Pizzaplaneten Restaurant, Plogveien 6, anbefales. 
 
 

 Sak 36 /11  Søknad om ny salgsbevilling - Kiwi 490 Ryen, 
Ryensvingen 3 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Søknad om ny salgsbevilling fra Oslofjordmat AS ved Kiwi 490 Ryen, Ryensvingen 3, 
anbefales. 
 
Votering: enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak: 
Søknad om ny salgsbevilling fra Oslofjordmat AS ved Kiwi 490 Ryen, Ryensvingen 3, 
anbefales. 
 
 

 Sak 37 /11  Hundelufting i nedlagt barnepark, Plogveien 99. 
 
Forslag fra Gunnar Pedersen (H): 
 



Bydelen sender brev til Bymiljøetaten og vedlegger brev fra Manglerud Hundeklubb og e-
post fra Østensjøvannets venner. Kopi av brevet sendes Manglerud Hundeklubb og 
Østensjøvannets venner.  
 
Bydelen har fått en henvendelse fra Manglerud Hundeklubb datert 23.mai 2010 angående 
bruk av den nedlagte barneparken i Plogveien 99 på Manglerud. Her redegjøres det for 
hendelsesforløpet og argumenteres for fortsatt bruk av området til frislipp av hunder. 
Brevet fra hundeklubben, jfr pkt 4, indikerer at Bydel Østensjø har gitt tillatelse til bruk av 
parken. Det er ikke tilfelle, bydelen formidlet kun henvendelsen til Friluftsetaten som besvarte 
henvendelsen med kopi til Bydel Østensjø. 
Bydelen stiller seg i utgangspunktet positiv til at parken blir brukt midlertidig til lufting av 
hunder. Som påpekt av Østensjøvannets venner vil det kunne lette håndhevelsen av reglene 
for båndtvang i området rundt Østensjøvannet hvis det fantes et sted hvor hundene kunne løpe 
fritt i nærheten. 
 
Vi ber derfor Bymiljøetaten bidra til at hundeierne kan benytte parken som før ved at 
hovedporten settes på plass og at parken tillates midlertidig brukt til frislipp av hunder.  
 
Votering: Enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og kulturkomiteens vedtak: 
Bydelen sender brev til Bymiljøetaten og vedlegger brev fra Manglerud Hundeklubb og e-
post fra Østensjøvannets venner. Kopi av brevet sendes Manglerud Hundeklubb og 
Østensjøvannets venner.  
 
Bydelen har fått en henvendelse fra Manglerud Hundeklubb datert 23.mai 2010 angående 
bruk av den nedlagte barneparken i Plogveien 99 på Manglerud. Her redegjøres det for 
hendelsesforløpet og argumenteres for fortsatt bruk av området til frislipp av hunder. 
Brevet fra hundeklubben, jfr pkt 4, indikerer at Bydel Østensjø har gitt tillatelse til bruk av 
parken. Det er ikke tilfelle, bydelen formidlet kun henvendelsen til Friluftsetaten som besvarte 
henvendelsen med kopi til Bydel Østensjø. 
Bydelen stiller seg i utgangspunktet positiv til at parken blir brukt midlertidig til lufting av 
hunder. Som påpekt av Østensjøvannets venner vil det kunne lette håndhevelsen av reglene 
for båndtvang i området rundt Østensjøvannet hvis det fantes et sted hvor hundene kunne løpe 
fritt i nærheten. 
 
Vi ber derfor Bymiljøetaten bidra til at hundeierne kan benytte parken som før ved at 
hovedporten settes på plass og at parken tillates midlertidig brukt til frislipp av hunder.  
 
 
 
  
Eventuelt: 
Gunnar Pedersen (H):  
Med bakrunn i mottatt oversikt over bussholdeplasser med og uten leskur fra Bymiljøetaten, 
ber BMK administrasjonen kontakte etaten med ønske om at holdeplasser uten leskur og 
sittebenk bør få dette. BMK anser dette som viktig for å få økt bruken av kollektivtransport. 
 
Kristin Sandaker (Ap): 
Informasjon om rødlister både for arter og for naturtyper fra Artsdatabanken ble gitt. 
 
Gunnar Pedersen (H): 
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Henvendelse fra beboer med ønske om fotgjengerovergang ved 
Jernabaneveien/Fyrstikkbakken diskutert. Bymiljøetaten har nylig besvart forespørselen, og 
komiteen tar opp saken i forbindelse med årets Aksjon skolevei. 
 
Gunnar Pedersen (H): 
Henvendelse vedrørende gressklipping i Høyenhallparken mailet til bydelens avdelingssjef 
plan og økonomi. 
 
Ragnar Ellingsen (Ap): 
Vedrørende fulle returstasjoner oppfordres publikum til å henvende seg til Renovasjonsetaten 
for å få disse tømt. Aktuelt telefonnummer finnes på selve returpunktet. 
 
 
 
 
Gunnar Pedersen /s        Eigil Lunden 
komiteleder         komitesekretær 
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